
Protokół nr LXVI/23 

z dnia 29 września 2023 r.  

od godz. 10:00 do godz. 13:24 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  

2. Andrzej Dutkiewicz  

3. Tomasz Filipowski  

4. Hanna Iwaniuk  

5. Marcin Łabędzki  

6. Paweł Mataśka  

7. Dawid Mazurkiewicz 

8. Ewa Mielczarek-Sójka  

9. Krzysztof Nowak  

10. Joanna Pawłowska  

11. Zbigniew Piotrowski 

12. Tomasz Półgrabia  

13. Wojciech Rychlik  

14. Romuald Solarek  

15. Stanisław Szuster  

16. Piotr Warchlewski  

17. Grzegorz Włodarczyk  

18. Jadwiga Ziółkowska  

19. Tomasz Ziółkowski  

Punkt 1 

Otwarcie LXVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

LXVI sesję otworzył przewodniczący Rady Piotr Warchlewski. Stwierdził kworum. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

1. Otwarcie LXVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3.Przyjęcie protokołu z LXV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4.Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5.Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego                                               

w Zduńskiej Woli za 2022 r.   

6.Opinia i raport biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego Zduńskowolskiego 

Szpitala Powiatowego Sp. o.o. w Zduńskiej Woli za rok obrotowy 2022.   

7.Opinia i raport biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego Łódzkiej Agencji 

Rozwoju Regionalnego S.A. w Łodzi za rok obrotowy od 01.01.2022 roku do 31.12.2022 roku.    



8.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu polityki zdrowotnej pn: Dofinansowanie 

do leczenia niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszkańców Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2024-2026.”.  

9.Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej (Pl. Wolności na 

odcinku od ul. Sieradzkiej do ul. Łaskiej).   

10.Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej (Zamłynie).  

11.Stanowisko w sprawie likwidacji przejazdu kolejowego i wybudowania  skrzyżowania 

wielopoziomowego w ciągu drogi powiatowej Nr 4907E ulicy Szadkowskiej w Zduńskiej Woli 

i linii kolejowych nr 14 w km 41,067 oraz linii 810 na odcinku Łódź Kaliska - Zduńska Wola.   

12.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 28 sierpnia 2023 r.  

13.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP - 19/23     

14.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023. – 

FK/RP - 20/23   

15.Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 

16.Interpelacje i zapytania Radnych. 

17.Wnioski i oświadczenia Radnych. 

18.Sprawy różne. 

19.Zakończenie LXVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

Starosta Hanna Iwaniuk złożyła wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt: 

„Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Gminie i Miastu Szadek 

prowadzenia zadania w zakresie zarządzania drogą powiatową Nr 4909E na odcinku 

Choszczewo-Prusinowice w celu przebudowy wyżej wymienionej drogi powiatowej.”.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski  poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

zmiana porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew 

Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , 

Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku dziennego obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew 

Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , 

Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz 

 

 

Rada Powiatu ustaliła porządek obrad jn. 

1. Otwarcie LXVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Zduńskiej 

Woli za 2022 r.   

6. Opinia i raport biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego Zduńskowolskiego 

Szpitala Powiatowego Sp. o.o. w Zduńskiej Woli za rok obrotowy 2022.   

7. Opinia i raport biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego Łódzkiej Agencji 

Rozwoju Regionalnego S.A. w Łodzi za rok obrotowy od 01.01.2022 roku do 31.12.2022 roku.    

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu polityki zdrowotnej pn: Dofinansowanie 

do leczenia niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszkańców Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2024-2026.”.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej (Pl. Wolności na 

odcinku od ul. Sieradzkiej do ul. Łaskiej).   

10. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej (Zamłynie).  

11. Stanowisko w sprawie likwidacji przejazdu kolejowego i wybudowania  skrzyżowania 

wielopoziomowego w ciągu drogi powiatowej Nr 4907E ulicy Szadkowskiej w Zduńskiej Woli 

i linii kolejowych nr 14 w km 41,067 oraz linii 810 na odcinku Łódź Kaliska - Zduńska Wola.   

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Gminie i Miastu Szadek 

prowadzenia zadania w zakresie zarządzania drogą powiatową Nr 4909E na odcinku 

Choszczewo-Prusinowice w celu przebudowy wyżej wymienionej drogi powiatowej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 28 sierpnia 2023 r.  

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP - 19/23     

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023. – 

FK/RP - 20/23   

16. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 

17. Interpelacje i zapytania Radnych. 

18. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

19.Sprawy różne. 

20.Zakończenie LXVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   



 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z LXV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski poprosił o panel głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof 

Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , 

Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga 

Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

 

Rada Powiatu przyjęła protokół.  

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Do komisji uchwał przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zgłosił następujących radnych.  

1/ Paweł Mataśka 

2/ Andrzej Dutkiewicz 

3/ Stanisław Szuster 

W/w radni wyrazili zgodę na uczestnictwo w komisji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 



Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Dutkiewicz  

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnospołecznej Katarzyna Chwiałkowska poinformowała, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał i przyjęła informację.   

Przewodniczący Komisji Programowo – Budżetowej Grzegorz Włodarczyk poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał i przyjęła informację.   

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej  

Stanisław Szuster poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał i 

przyjęła informację.   

Skład komisji: 

1/ Paweł Mataśka – członek komisji 

2/ Andrzej Dutkiewicz – przewodniczący komisji 

3/ Stanisław Szuster – członek komisji 

 

Punkt 5 

Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Zduńskiej Woli 

za 2022 r. 

 

Rada Powiatu przyjęła informację. Nie wniosła uwag. 

 

Punkt 6 

Opinia i raport biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego Zduńskowolskiego 

Szpitala Powiatowego Sp. o.o. w Zduńskiej Woli za rok obrotowy 2022. 

 

 

 

Rada Powiatu przyjęła raport. Nie wniosła uwag. 

 

 

Punkt 7 

Opinia i raport biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego Łódzkiej Agencji 

Rozwoju Regionalnego S.A. w Łodzi za rok obrotowy od 01.01.2022 roku do 31.12.2022 

roku. 

 

Rada Powiatu przyjęła raport. Nie wniosła uwag. 



 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu polityki zdrowotnej pn: Dofinansowanie do 

leczenia niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszkańców Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2024-2026.”. 

 

Radny Zbigniew Piotrowski zgłosił wątpliwości co do jakości uchwały. Zapytał jak będzie 

wyglądało wyłanianie realizatora programu. Stwierdził, że ten Program żadnej demografii nie 

poprawi.  

Radny Tomasz Ziółkowski poinformował, że w latach 2013-2016 Rząd Polski współfinansował 

metodę procedur medycznych in vitro, dzięki tej metodzie urodziło się wtedy ponad 20 tyś 

dzieci. W roku 2017 ten program się skończył i Rząd PiS zaproponował swoją metodę tzw.  

program prokreacyjny. Osobiście uważa, że oba te sposoby powinny być kontynuowane.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że program był przygotowany i opiniowany przez 

osoby, które mają stosowne przygotowanie.  Jeżeli chodzi o procedury to zawsze w drodze 

konkursu. Jeżeli mielibyśmy większe pieniądze, przyznalibyśmy dużo większe środki. 

Dokładamy do oświaty, realizujemy inwestycje. Choćby to było jedno dziecko, jest to warte 

wszystkiego.  

Radna Katarzyna Chwiałkowska stwierdzała, że każde dziecko jest dla naszego kraju ważne.  

Realizator tego projektu wyłaniany jest w konkursie. Do konkursu zgłaszają się firmy 

medyczne, które mają duże doświadczenie w tym zakresie i tutaj obaw mieć nie winniśmy.   

Radny Zbigniew Piotrowski stwierdził, że obawia się procedury wg. kolejności zgłoszeń.  

Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że procedura wedle kolejności, być może wydaje się zbyt 

prostym sposobem ale chyba najlepszym - jeżeli ktoś cierpi i jak bardzo chce dziecka. Co do 

wyboru firmy jest to dokładnie opisane od str. 15 do str. 19. Ogłaszając konkurs będzie to 

wymagane od firm. Nie jest to obowiązek samorządu ale Państwo skoro nie może lub nie chce 

to wiele obowiązków przejmują na siebie samorządy.  

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał czy zduńskowolska placówka bądź z terenu byłego 

województwa sieradzkiego spełnia posiada uprawnienia do takiego leczenia.   

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że okaże się to dopiero po ogłoszeniu takiego 

konkursu  i zostaną złożone oferty. Nie można przy ogłoszeniu konkursu dać punkt tym, którzy 

są z terenu naszego województwa.  

Radny Marcin Łabędzki poinformował, że pozyskał informację od pani naczelnik, że 

województwie łódzkim są dwie przychodnie, które świadczą tego typu zabiegi i usługi.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Andrzej Dutkiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski poprosił o panel głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu polityki zdrowotnej pn: Dofinansowanie do 



leczenia niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszkańców Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2024-2026.”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Ewa 

Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław 

Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz 

Ziółkowski  

PRZECIW (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Mataśka  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXVI/51/23 w sprawie przyjęcia „Programu polityki 

zdrowotnej pn: Dofinansowanie do leczenia niepłodności metodą zapłodnienia 

pozaustrojowego dla mieszkańców Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2024-2026. 

   

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej (Pl. Wolności na 

odcinku od ul. Sieradzkiej do ul. Łaskiej). 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał, który wariant został ostatecznie wybrany, jak będzie 

wyglądał ruch na ścieżce rowerowej.  

 

Paweł Szewczyk Wiceprezydent Miasta Zduńska Wola poinformował, że MSC zaopiniowały 

tylko jedno rozwiązanie. Warianty  pojawiają się tylko na etapie koncepcji. Wokół budynku 

ratusza od strony północnej, zachodniej i wschodniej będzie ruch dwukierunkowy. Zmiana 

która nastąpiła w stosunku do poprzednich rozwiązań polega na zaproponowaniu ronda na 

skrzyżowaniu ulic Juliusza i Placu Wolności.   

Radny Tomasz Półgrabia stwierdził, że poprzednia dyskusja oparła się o prośbę o 

uzupełnienie uchwały o projekt organizacji ruchu. Wciąż nie ma tego dokumentu. Dlaczego 

nie ma i kiedy będzie się można z nim zapoznać.  

Paweł Szewczyk Wiceprezydent Miasta Zduńska Wola stwierdził, że przedmiotowa uchwała 

nie dotyczy organizacji ruchu tylko pozbawienia kategorii drogi. Zaproponował 

zaprezentowanie dokumentu w wersji elektronicznej ale bez skrzyżowania typu rondo.  

Dokumentacja jest w posiadaniu zarówno powiatu jak i miasta.  

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał dlaczego pozbawia się tej drogi kategorii.  

Paweł Szewczyk Wiceprezydent Miasta Zduńska Wola poinformował, że miasto chce mieć 

spójny, jednolity obszar do zarządzania. Całe otoczenie zielone wokół ratusza jest zarządzane 

przez miasto, natomiast drogi wokół ratusza są to drogi powiatowe. Południowa mierzeja, 



która będzie pełniła formę deptaku będzie połączona z cała resztą. Logicznym jest by ta część 

była zarządzana przez jeden podmiot. Wokół ratusza będzie normalnie odbywał się ruch.  

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał kto będzie zarządzał rondem. 

Paweł Szewczyk Wiceprezydent Miasta Zduńska Wola poinformował, że skrzyżowanie 

pozostanie dalej w gestii powiatu. Chodzi tylko o miejsce gdzie będzie deptak. Rondo to 

między innymi wyjście naprzeciw oczekiwaniom Klubu PiS. To skrzyżowanie typu rondo jest 

potrzebne, by ten ruch odbywał się bardziej płynnie na osi Północ -Południe.  Jeżeli chodzi o 

rozwiązania projektowe były one szczegółowo analizowane i zatwierdzane przez 

odpowiednie służby powiatowe.  

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że nie widzi potrzeby by tą drogę przekazywać 

miastu. Można to wspólnie realizować. Osobiście uważa, że ten teren nie jest dobrą 

lokalizacją na deptak. Uważa, że nie było to do końca konsultowane z mieszkańcami miasta. 

Czy były wskazane inne miejsca na deptak by inwestorzy i przedsiębiorcy  mogli się odnieść 

do innych koncepcji.  

Paweł Szewczyk Wiceprezydent Miasta Zduńska Wola poinformował, że konsultacje były, 

brało w nich udział kilkaset osób. Trwały trzy dni. Odbywały się podczas wydarzeń 

kulturalnych w 2021 r. Wielu mieszkańców widziało ten projekt, wypowiadało się. 

Najczęstszym stwierdzeniem było to, by dożyli tych zmian. Jeżeli chodzi o inne lokalizacje to 

były brane pod uwagę ale jeżeli chodzi o Plac Wolności tylko jest możliwa mierzeja 

południowa. Tam się znajdują lokale użytkowe. Pozostałe w większości mają nie 

uregulowany stan właścicielski. Tym projektem wpisujemy się w strategiczny dokument 

krajowy.    

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał o miejsca parkingowe. Poprosił o zapewnienie, że takie 

miejsca powstaną.  

Paweł Szewczyk Wiceprezydent Miasta Zduńska Wola poinformował, że od czasu oddania 

ratusza do użytku powstało 140 dodatkowych miejsc parkingowych. Projekt zakłada 

likwidację parkingu w części południowej ze względu na drogę pożarową, która wiecznie jest 

zastawiona przez samochody a taka sytuacja nie powinna mieć miejsce.  Jest również parking 

podziemny na blisko 60 miejsc, który stoi pusty. Parkują tam zazwyczaj pracownicy ratusza.  

Będzie również parking za salonem Bodzio. Jest również parking przy Placu Wolności nr 22, 

jest tam 29 miejsc postojowych.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Andrzej Dutkiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej (Pl. Wolności na 

odcinku od ul. Sieradzkiej do ul. Łaskiej). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 



Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Zbigniew Piotrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Półgrabia  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXVI/52/23 w sprawie pozbawienia kategorii drogi 

powiatowej. 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej (Zamłynie). 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Andrzej Dutkiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski poprosił o panel głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej (Zamłynie).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof 

Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , 

Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga 

Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXVI/53/23 w sprawie pozbawienia kategorii drogi 

powiatowej. 

 

Punkt 11 

Stanowisko w sprawie likwidacji przejazdu kolejowego i wybudowania skrzyżowania 

wielopoziomowego w ciągu drogi powiatowej Nr 4907E ulicy Szadkowskiej w Zduńskiej 

Woli i linii kolejowych nr 14 w km 41,067 oraz linii 810 na odcinku Łódź Kaliska - Zduńska 

Wola. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że powyższy projekt stanowiska przedkłada 

Zarząd Powiatu. Jest to projekt kompatybilny ze stanowiskami samorządu Gminy Zduńska 

Wola i Miasta Zduńska Wola. Dotyczy budowy bezkolizyjnego przejazdu przez skrzyżowanie 

linii kolejowej nr 14  i linii kolejowej 810 odcinku Łódź Kaliska - Zduńska Wola. Temat 

przejawiał się w rozmowach samorządowców od kilku lat.  W roku 2018 z inicjatywą 



wyszyły Polskie Linie Kolejowe. Wydawało się, że wszytko idzie w dobrym kierunku. Został 

opracowany projekt porozumienia. Ostatecznie władze PLK odmówiły podpisania tego 

porozumienia. PLK nie było w stanie zabezpieczyć realizacji tego zadania. Co prawda został 

wybudowany chodnik ale nie rozwiązuje on problemu. Mieszkańcy miejscowości 

Suchoczasy, Maciejowa, Janiszewic, Opiesina, Kładów, Mostek  oraz mieszkańcy gminy 

Szadek obawiają się, że ten przejazd będzie coraz trudniejszy. Już dziś stoi się tam w 

kilkusetmetrowych korkach. Po modernizacji linii częstotliwość przejazdu pociągów będzie 

coraz większa. Rozważany był także wariant tunelu. Ostatecznie jeden i drugi wariant 

zaniechano z uwagi na brak środków.  Stanowisko jest stanowiskiem merytorycznym by ten 

problem nie powstał, gdyż nie będziemy go w stanie rozwiązać.  

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że problem ten jest poruszany od lat.  Nie jest pewien 

czy forma takiego apelu będzie dobrze zrozumiana. Zapytał czy pan starosta próbował 

umówić się z prezesem  PKP w Warszawie, czy rozmawiał z parlamentarzystami.  

Radny Tomasz Półgrabia stwierdził, że z tego co zrozumiał temat ten na Radzie Gminy nie 

spotkał się z aprobatą przedstawiciela PKP. Kilkanaście tygodni temu przejazd został 

gruntownie wyremontowany przez PKP. Zostały wymienione tory kolejowe, wykonano ciągi 

pieszo-rowerowe. Bezpieczeństwo zostało poprawione. Takie stanowisko powinno zostać 

przekazane przed ostaniem remontem. Jakie było stanowisko PKP. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że inicjatywę spotkania wywołali radni 

gminni w związku z postulatami mieszkańców oraz wobec powiatu by wybudować przejazd 

lub tunel. Nie ma szans by powiat podjął się takiego zadania. Wartość takiego 

przedsięwzięcia to 50 milionów. Zostały by zablokowane wszelkie inwestycje na naszym 

terenie. Zgodnie z przepisami, zarządca linii kolejowej ma prawo a nawet obowiązek 

dostosowywać przejazdy kolejowe  by zapewnić bezpieczeństwo ruchu kolejowego i 

drogowego. W związku z tym, że przed nami przebudowa wielkiego odcinka  Zduńska Wola-

Inowrocław za kilka miliardów, jest szansa by te obiekty również powstały. Udało się w 

ramach spotkań i konsultacji przekonać PKP, że jest w opracowaniu i będzie do projektu 

włączona  przebudowa wiaduktu w miejscowości Suchoczasy. Sprawa jest tutaj o tyle 

trudniejsza, że jest na dodatek zabudowa w pobliżu przejazdu kolejowego. I konieczność 

wykupów. Byłyby również wydatki z przeniesieniem drogi. Sam przedstawiciel dyrekcji 

obecny na spotkaniu w urzędzie gminy wskazał jednią szansę by ten wiadukt powstał. To co 

postało czyli chodnik to zapewnienie bezpieczeństwa w tym miejscu tymczasowo. Projekt 

tego stanowiska ma na celu zainspirować decydentów, by podjąć się tego zadania. Spotkań z 

PKP było wiele . W roku 2018 było gotowe porozumienie. Nie ma tego kto by podjął się 

budowy tego skrzyżowania.  Przy obecnej konstrukcji finansów publicznych samorządów nie 

ma szans na podjęcie się tego zadania.  

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że to przejście jest niezwykle potrzebne, jednakże 

PKP  na terenie powiatu realizuje wiele różnych inwestycji.  Poprosił o zastanowienie się i 

zdjęcie punktu z porządku obrad. Złoży taki wniosek formalny. Może należy w pierwszej 

kolejności wystosować zwykłe pismo. Zaprosić przedstawiciela PKP na miejsce.  Złożył 

wniosek o zdjęcie powyższego punku  z porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o wyrażenie treści wniosku.  

Radny Dawid Mazurkiewicz złożył wniosek formalny o zdjęcie punktu z porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zamknął dyskusję, poprosił o panel do głosowania. 



 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zdjęcia punktu 11 z porządku obrad dzisiejszej sesji (Dawid Mazurkiewicz).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, 

Tomasz Półgrabia  

PRZECIW (12) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Joanna 

Pawłowska , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka  

Wniosek odrzucono. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik stwierdził, że budowa infrastruktury nie trwa jednej kadencji. 

Podkreślił, że mówił wyraźnie, że stanowisko jest merytoryczne i przedłożone w imieniu 

mieszkańców, radnych i pewnego procesu, który trwa przez okres 5 lat. Mieszkańcy po 

położeniu chodnika, obawiają się, że nic nie będzie z tym robione.  Ten pomysł podsunęli 

przedstawiciele kolei państwowych  na spotkaniu u Pana Wójta Gminy Zduńska Wola. 

Zaapelował by nie łączyć tego z polityką o politykom podsunąć ten pomysł. 

Radny Marcin Łabędzki przypominał, że PKP w 2018 r. miało w założeniach  przebudowę tego 

skrzyżowania. W roku 2020 poinformowali, że nie są w stanie wykonać tego zadania.  Trudno 

dziś zaprosić Zarząd PKP, bo być może zmienił się. Ale powinien mieć pełną wiedzę, gdyż na 

spotkaniu w 2020 r. przedstawili całą charakterystykę, informując że się przeliczyli ponieważ 

jest tam bocznica, która prowadzi do elektrociepłowni. Liczyli, że ją zlikwidują niestety 

okazało się, że jest to niemożliwe a przebudowa tego skrzyżowania wyniesie znacznie większą 

kwotę niż było założone. Wtedy na tym spotkaniu padła deklaracja, że jeżeli będzie nowa 

perspektywa w której już dzisiaj jesteśmy - wrócą do tematu. Stanowisko jest dziś bardzo 

zasadne, ponieważ jest nowa perspektywa. Warto by to zobowiązanie, które padło na tym 

spotkaniu 17 czerwca 2020 r. przypomnieć. Jest to zasadne. Na spotkaniu w gminie był obecny 

dyrektor utrzymania linii, nie z zarządu czy osoba która zajmuje się inwestycjami, i tu już było 

pokazane że nie ma dobrej woli w kierunku realizacji.  Stąd to stanowisko. Pan dyrektor 

powiedział, że jest zainteresowany, zaproponował wystosowanie takiego stanowiska. Co 

dzisiaj czynimy. 

Radny Stanisław Szuster poinformował o likwidacji przejazdów, przez co rolnicy mają 

wydłużoną drogę do swoich pól. 

  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski  poprosił o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Stanowisko w sprawie likwidacji przejazdu kolejowego i wybudowania skrzyżowania 

wielopoziomowego w ciągu drogi powiatowej Nr 4907E ulicy Szadkowskiej w Zduńskiej 



Woli i linii kolejowych nr 14 w km 41,067 oraz linii 810 na odcinku Łódź Kaliska - Zduńska 

Wola.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Wojciech 

Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 

Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (1) 

Andrzej Dutkiewicz  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Tomasz Półgrabia  

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Nowak  

 

 

Punkt 12 

Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Gminie i Miastu Szadek 

prowadzenia zadania w zakresie zarządzania drogą powiatową Nr 4909E na odcinku 

Choszczewo-Prusinowice w celu przebudowy wyżej wymienionej drogi powiatowej. 

 

Radna Ewa Mielczarek- Sójka zapytała czy przekazanie to będzie wiązało się z pozbawieniem 

tej drogi kategorii drogi powiatowej. Jeżeli nie, to jakie muszą zostać zachowane standardy 

przy przebudowie tej drogi. Jaka musi być minimalna szerokość tej drogi. Na jak długi okres 

Gmina i Miasto Szadek wystąpiła z wnioskiem o przekazanie. Czy przewidziany jest udział 

finansowy powiatu w modernizacji tej drogi. Na czym ma polegać przebudowa prowadzona 

przez gminę. Trzeba przyznać, że jest to ukłon ze strony gminy, że przejmuje drogę powiatu 

tylko po to by ją wyremontować a później tą wyremontowaną drogę powiatowi oddać.  

Radna Joanna Pawłowska poinformowała, że w uzasadnieniu jest zapisane, że Gmina i Miasto  

Szadek uzyskała dofinansowanie  na remont tej drogi w kwocie 3.110.000 zł. Czy zdarza się 

tak często, że pomoc finansową otrzymuje nie zarządca drogi. Wcześniej bywało tak, że powiat 

występował o środki na drogę powiatową a gmina na drogę gminną. Czy zmieniły się reguły 

czy reguł nie ma kompletnie. 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że takie historie miały już miejsce. Nie tylko w 

naszym powiecie ale i innych np. powiecie Piotrkowskim. W tym temacie rozmawiała z Panem 

Burmistrzem. Pan Burmistrz złożył wniosek. Nie widziała wniosku nie zna zatem parametrów 

drogi. Czy będzie chodnik czy też nie. Nie ma tego zadania w wykazie przedsięwzięć jeżeli 

chodzi o dokumenty finansowe Gminy i Miasta Szadek. Niezależnie od wszystkiego, jeżeli jest 

wola i są pieniądze by to zrobić należy do tego dorobić dokumenty. Na krótko przed poprzednią 

sesją pan Burmistrz skontaktował się w kwestii ewentualnego przekazania nieruchomości w 

ramach umowy użyczenia. Umowa zawierała wady formalne. Dość długo milczał. Dopiero 

podczas mojej nieobecności ponownie kontakt został odnowiony. Szczegóły przekaże Pan 

Wicestarosta.  



Radna Joanna Pawłowska zapytała, czy to oznacza, że pan Burmistrz wystąpił o 

dofinansowanie do drogi powiatowej, czy nie jest to przekroczenie jakiś kompetencji. 

Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że należy się cieszyć, że znalazły się pieniądze na remont 

kolejnej drogi.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik stwierdził, że dobrze, że takie środki się znalazły, remont tej 

drogi jest niewątpliwie potrzebny. Niestety pieniądze te są przyznawane politycznie. Nie ma 

żadnych wymagań. Pisze się kilka zdań i albo się „dostanie albo nie” . Samorządy zostały z 

pieniędzy ograbione. Są drogi,  które drogami powiatowymi być nie powinny. Działania 

muszą się mieścić na granicy obowiązującego prawa. Oczywiście trzymamy kciuki.  

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli poinformował, że 17 

lipca (18 lipca data wpływu) wpłynął do Starostwa Powiatowego wniosek Pana Burmistrza, 

który mówi o tym odcinku drogi i zamiarze złożenia wniosku o dofinansowanie i użyczenia 

tego odcinka drogi przez powiat.   W dniu 25 lipca Pani Starosta informuje w piśmie Pana 

Burmistrza, że forma prawna jest niemożliwa do przyjęcia, użyczenie nie może mieć miejsce.  

Jest konieczność przekazania zarządzania ale zwołanie sesji nadzwyczajnej w terminie 

podanym przez Pana Burmistrza, jest  niemożliwe.  Była to ostania korespondencja w tej 

sprawie. Z konferencji medialnej dowiedział się, że droga którą zarządza była przedmiotem 

wniosku o dofinansowanie. Po konsultacji z Zarządem Powiatu wystąpiłem do Pana 

Burmistrza 22 września z wnioskiem o uszczegółowienie tych informacji.  Poprosiłem o 

przewidywany zakres rzeczowy, kosztu zadania i okresu w jakim to zadania miałby być 

realizowane.  25 września otrzymał odpowiedź, że  jest wstępna promesa dofinansowania  w 

ramach Polskiego Ładu. Przewidywany termin zakończenia to 30 września 2025 r. Wartość 

inwestycji to 3.180.000 zł. deklarowana kwota wkładu własnego to 70.000,00 zł. Przyznana 

pomoc finansowana to 3.110.000,00 zł. Zakres zadania został zaznaczony od skrzyżowania do 

drogi  powiatowej we wsi Prusinowice do drogi wojewódzkiej 4703 co stanowi 2.650. Będzie 

to raczej 2.600. Zakres zadania został zapisany we wniosku; opracowanie pełnej 

dokumentacji oraz wykonanie robót budowalnych tj. wykonanie drogi powiatowej  w 

miejscowości Prusinowice Parcela - Choszczewo.  Wykonanie nowej nawierzchni 

bitumicznej wraz z poszerzeniami do szerokości 5,50 wraz z obustronnymi poboczami z 

destruktu bitumicznego na odcinku 2.650.  Taką konstrukcję prawną powiat już przyjmował 

w czasie realizacji zadania Północ – Południe. Było to czasowe przekazanie zarządzania na 

okres realizacji zadania.  

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał o ewentualne zobowiązania finansowe.  

Radny Tomasz Filipowski stwierdził, że gmina wynajmuje drogę by ją wyremontować, dzięki 

czemu mieszkańcy będą mieli dobrą drogę . Gmina otrzymała te środki z racji tego, że jest 

gminą po PGR-owską.  

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli poinformował, że na 

mocy dokumentów, które nam przedłożono beneficjentem środków w ramach Polskiego Ładu 

jest Gmina i Miasto Szadek. Zobowiązanym do realizacji tego zadania jest Burmistrz Gminy i 

Miasta Szadek, który zadeklarował wkład finansowy. Nie ma tutaj mowy o partnerstwie z 

powiatem.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Andrzej Dutkiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski poprosił o panel głosowania.  



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Gminie i Miastu Szadek 

prowadzenia zadania w zakresie zarządzania drogą powiatową Nr 4909E na odcinku 

Choszczewo-Prusinowice w celu przebudowy wyżej wymienionej drogi powiatowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof 

Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , 

Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga 

Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXVI/54/23 w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie 

Gminie i Miastu Szadek prowadzenia zadania w zakresie zarządzania drogą powiatową Nr 

4909E na odcinku Choszczewo-Prusinowice w celu przebudowy wyżej wymienionej drogi 

powiatowej. 

 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 28 sierpnia 2023 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Joanna Pawłowska poinformowała, że 29 

sierpnia br. do przewodniczącego wpłynęła petycja w sprawie modernizacji drogi 

Choszczewo -Parcela. Komisja dokonała analizy petycji. Komisja proponuje uznać skargę za 

zasadną. Komisja widzi potrzebę realizacji tej drogi. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski poprosił o panel głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

uznania petycji za zasadną.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof 

Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , 

Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga 

Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Andrzej Dutkiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 



 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 28 sierpnia 2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof 

Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , 

Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga 

Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXVI/55/23 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 28 

sierpnia 2023 r. 

 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP - 19/23 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła autopoprawkę.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Andrzej Dutkiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski poprosił o panel głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – FK/RP - 19/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Ewa 

Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Tomasz Półgrabia , Wojciech 

Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 

Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Zbigniew Piotrowski 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXVI/56/23 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego z uwzględnieniem 

autopoprawek. 



 

Punkt 15 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023. – FK/RP 

- 20/23 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła autopoprawkę.  

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Andrzej Dutkiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski poprosił o panel głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023. – FK/RP 

- 20/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 

Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik 

, Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga 

Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz, Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXVI/57/23 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023 z 

uwzględnieniem autopoprawek.  

 

Punkt 16 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 

 

Na sesji w dniu 31 sierpnia 2023 r. Rada Powiatu podjęła 9 uchwał. Uchwały 

wykonywane są zgodnie z ich postanowieniami. Od ostatniej sesji odbyło się 5 posiedzeń 

Zarządu Powiatu. Przedmiotem obrad Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania 

Powiatem, jak i wypracowanie spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady:  

 

1. W dniu 27.09.2023 r. Powiat Zduńskowolski otrzymał Wstępną promesę 

dofinansowania inwestycji z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji 

Strategicznych Nr Edycja6PGR/2023/1235/PolskiŁad, na kwotę 1.999.999,00 zł, z 

przeznaczeniem na realizację inwestycji pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 3715E 

na odcinku Prusinowice – Borki Prusinowskie – etap I”. 

2. Powiat Zduńskowolski pozyskał dofinansowanie w wysokości 750 000,00 zł na 



realizację inwestycji pn.: „Rozbudowa Zespołu Szkól im. K. Kałużewskiego i J. Sylli 

w Zduńskiej woli o budynek sali gimnastycznej z zapleczem i dwiema salami 

dydaktycznymi” z Programu Ministerstwa Edukacji i Nauki „Inwestycje w oświacie – 

wsparcie trwających inwestycji realizowanych przez jednostki samorządu 

terytorialnego prowadzące jednostki systemu oświaty”. 

3. W dniu 2 października 2023 r. o godzinie 16:00 w Powiatowym Młodzieżowym Domu 

Kultury „Na pięterku” przy ul. Kilińskiego 17 w Zduńskiej Woli odbędą się konsultacje, 

których przedmiotem będzie projekt przebudowy drogi powiatowej nr 4921E ul. 

Spacerowa na odcinku od skrzyżowania z drogą wojewódzka nr 482 – ul. Łódzka do 

skrzyżowania z drogą powiatową 4907E ul. Szadkowska. Konsultacj4e odbędą się w 

formie otwartego spotkania, podczas którego projektant przedstawi koncepcję 

przebudowy. Uwagi będzie można zgłaszać w trakcie spotkania, a także w formie 

pisemnych wniosków złożonych do Starosty Zduńskowolskiego do dnia 6 października 

2023 r. 

4. W dniu 27.09.2023r. została podpisana umowa z firmą Promet – Technika Cieplna s.c. 

z siedzibą w Zduńskiej Woli na realizację zamówienia publicznego pn. „Przyłączenie 

do sieci gazowej wraz z adaptacją pomieszczeń kotłowni w Zespole Szkół Centrum 

Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach. Umowa została zawarta w ramach 

prowadzonego postępowania w trybie  podstawowym, na podstawie art. 275 pkt 1 

ustawy z dnia 11 września 2019 r. – Prawo zamówień publicznych (Dz. U. 2022 poz. 

1710 r. ze zm.). Umowa została zawarta na kwotę 577 198,25 zł brutto, termin realizacji 

umowy do  10 miesięcy od dnia zawarcia umowy.  

 

Sprawy społeczne 

 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie W Zduńskiej Woli, Dom Dziecka Im. Św. 

Maksymiliana Marii Kolbego W Wojsławicach, Domy Pomocy Społecznej  i Środowiskowe 

Domy Samopomocy z terenu Powiatu Zduńskowolskiego  realizowały swoje działania 

statutowe. 

 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. Z o.o. 

1. Zakończenie i rozliczenie projektu Dostępność plus dla zdrowia (dotyczącego POZ) oraz 

projektu Dostępność plus dla zdrowia (dotyczącego Szpitala). Grantodawcą jest Ministerstwo 

Zdrowia. Celem projektów było dostosowanie POZ oraz Szpitala do potrzeb pacjentów z 

niepełnosprawnościami. Zostały zrealizowane następujące cele: 

• przeprowadzono zmiany architektoniczne m.in.: wejście do POZ zostało wyposażone 

w domofon oraz automatyczne drzwi, pojawiły się miejsca parkingowe dla osób 

niepełnosprawnych,  wyrównano i dostosowano chodnik prowadzący z Poradni 

Podstawowej Opieki oraz Nocnej i Świątecznej Opieki Lekarskiej do miejsc 

parkingowych, oznakowano ciągi komunikacyjne – zgodnie z wytycznymi; 

• zakupiono sprzęt niezbędny do poprawy komunikacji z pacjentami, w który zostały 

zaopatrzone oddziały, rejestracja oraz POZ –  tj. tablety do rozmów z osobami 

niesłyszącymi wraz z oprogramowanie oraz drukarka brajlowska; 



•  oddziały zostały wyposażone w nowy sprzęt, zgodny z wytycznymi Dostępności plus, 

m.in. krzesła i wózki transportowe bariatryczne, łóżka regulowane wraz z materacami, 

skanery do żył, oczyszczacze powietrza, system do pielęgnacji pacjentów leżących, 

diatermię na potrzeby bloku operacyjnego, wirówki do działu fizjoterapii, aparat USG 

z 4D, 3 stoły i fotele zabiegowe, fotele do karmienia, aparat Holtera EKG, aparaty EGG, 

ciśnieniomierze mobilne. Pełna lista zakupionego sprzętu jest dostępna w siedzibie 

Szpitala. 

2. Na teranie Szpitala zostały umieszczone mapki z rozkładem i nazwą budynków. 

3. Została wykonana nowa strona internetowa Szpitala i POZ. Strona dostosowana jest do osób 

słabowidzących oraz niesłyszących. 

4. Personel medyczny i niemedyczny Szpitala odbył specjalistyczne szkolenia dotyczące 

komunikacji z pacjentem o szczególnych potrzebach.  

5. Szpital prowadził punkt szczepień przeciwko Covid-19. 

6. Szpital zakończył i rozliczył prace rozbiórkowe budynku byłej administracji. Prace 

rozpoczęły się 24.08.2023 roku. Wykonawcą jest firma Żwir-Trans. Rozbiórka została 

sfinansowana  z środków własnych szpitala. Docelowo wykonany zostanie parking oraz 

siłownia na świeżym powietrzu, przeznaczona dla pacjentów Oddziału Rehabilitacji. 

7. Szpital przygotował dokumentację do konkursu w zakresie zakupu ambulansów dla 

zespołów ratownictwa medycznego wraz z dodatkowym wyposażeniem ze środków 

Subfunduszu Modernizacji Podmiotów Leczniczych, wyodrębnionego z Funduszu 

Medycznego. Organizatorem jest Ministerstwo Zdrowia.  

8. Szpital prowadził działania związane z rozszerzeniem panelu świadczeń zdrowotnych: 

• rozszerzenie panelu procedur wykonywanych w Oddziale Chirurgicznym o zabiegi 

ortopedyczne; 

• przystąpienie do konkursu ogłoszonego przez NFZ na świadczenie usług medycznych 

w zakresie chemioterapii ambulatoryjnej. 

9. Szpital prowadził działania statutowe. 

 

POWIATOWY URZĄD PRACY W ZDUŃSKIEJ WOLI 

 

informacja dotycząca działań podjętych przez Powiatowy Urząd Pracy  w Zduńskiej Woli 

w okresie od 29.08.2023 r. do  22.09.2023 r. 

➢ W dniach 04-06.09.2023r. prowadzony był nabór wniosków o jednorazowe środki na 

podjęcie działalności gospodarczej oraz refundację kosztów wyposażenia/ 

doposażenia stanowiska pracy w ramach projektu „Wszyscy na plus (I)" ze środków 

Unii Europejskiej w ramach programu Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-

2027. W wyniku ogłoszonego naboru wpłynęło 41 wniosków o przyznanie 



jednorazowych środków na podjęcie działalności gospodarczej oraz 8 wniosków o 

refundację  wyposażenia/doposażenia stanowiska pracy. 

➢ W okresie 29.08.2023 r. – 22.09.2023 r. do PUP wpłynęły 3  oświadczenia o 

powierzeniu wykonywania pracy cudzoziemcowi dla obywateli: Białorusi i Gruzji. 

 

➢ Na dzień 22.09.2023 r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli posiada 53 krajowe 

oferty pracy na 73 wolne miejsca pracy na stanowiska: animator rekreacji i 

organizacji czasu wolnego, główny księgowy, handlowiec – pracownik biurowy, 

hydraulik,  kierowca C, C + E, kierowca samochodu dostawczego, kierowca w ruchu 

międzynarodowym do 3,5 t, kierowca/operator ciągnika rolniczego, kierownik ds. 

utrzymania ruchu, konstruktor, laborant, magazynier-sprzedawca, mechanik 

samochodowy, monter, monter instalacji sanitarnych gazowych, monter instalacji 

sanitarnych/hydraulik, monter instalacji wentylacyjnych, monter mebli, nauczyciel 

języka angielskiego, nauczyciel przedszkola, nauczyciel psycholog, operator CNC, 

operator maszyn drogowych: koparka, ładowarka, walec, itp.,  operator sprzętu 

ciężkiego: ładowarka, kompaktor, pedagog specjalny, pracownik biurowy, pracownik 

budowlany, pracownik fizyczny, pracownik produkcji, pracownik terenów zieleni, 

psycholog, psycholog szkolny, referent ds. obsługi rachunków bieżących, depozytów 

i kredytów, robotnik budowlany, robotnik gospodarczy, rolnik upraw polowych, 

rozbiorowy mięsa wieprzowego, wykrawacz, spawacz, sprzedawca, technik 

administracji, technik prac biurowych, teletechnik, tokarz. 

➢ W dniu 13.09.2023 r. w Sali Informacji Zawodoznawczej przy Powiatowym Urzędzie 

Pracy w Zduńskiej Woli odbyły się zajęcia z poradnictwa grupowego pn. „Samoocena 

w poszukiwaniu pracy i rozmowie kwalifikacyjnej”. Tematyka zajęć dotyczyła 

autoprezentacji na rozmowie kwalifikacyjnej oraz określeniu mocnych i słabych 

stron, a docelowo poprawę samooceny uczestników porady, która w połączeniu z 

wyposażeniem ich w dodatkowe kompetencje zawodowe (kursy zawodowe, 

szkolenia tematyczne) umożliwi im podniesienie efektywności w zakresie poruszania 

się po rynku pracy. Uczestnicy porady zapoznali się z zagadnieniami rozwijania 

umiejętności korzystnej autoprezentacji, doskonalenie umiejętności rozmowy z 

pracodawcami oraz otwartości, aktywnego słuchania w kontaktach 

interpersonalnych.  Do zajęć przystąpiło 14 osób. 

➢ W dniu 18.09.2023 r. w siedzibie Powiatowego Urzędu Pracy w Zduńskiej Woli 

odbyło się  spotkanie ekspertów poświęcone przeprowadzeniu analizy 

poszczególnych zawodów na potrzeby badania BAROMETR ZAWODÓW. 

Prowadzącym spotkanie był koordynator Regionalnego Obserwatorium Rynku Pracy 

w Łodzi. W spotkaniu uczestniczyli pracownicy Urzędu Pracy. 

Ponadto na bieżąco w sposób ciągły prowadzi się inne czynności wynikające z zadań 

statutowych urzędu. 

Informacja o stanie bezrobocia w powiecie zduńskowolskim  

 



Według statystyki na koniec miesiąca sierpnia 2023 roku w Powiatowym Urzędzie 

Pracy w Zduńskiej Woli było zarejestrowanych 1569 osób bezrobotnych, w tym 835 

kobiet.  

Stopa bezrobocia na koniec lipca 2023 roku osiągnęła w powiecie zduńskowolskim 

6,4%.  

Wsparcie dla obywateli Ukrainy 

Obywatel Ukrainy może skorzystać z bezpłatnej pomocy Powiatowego Urzędu Pracy 

obejmującej wsparcie w znalezieniu pracy, przede wszystkim przez pośrednictwo pracy 

oraz przez poradnictwo zawodowe. 

Na dzień 22.09.2022r. w Powiatowym Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli zostały 

zarejestrowane 22 osoby (w tym 21 kobiet)  ze statusem osoby bezrobotnej.  

Zgodnie z obowiązującą specustawą dotyczącą pomocy uchodźcom do Powiatowego 

Urzędu  Pracy w Zduńskiej Woli w okresie 29.08.2023 r. – 22.09.2023 r. wpłynęło 13 

powiadomień o powierzeniu wykonywania pracy obywatelowi Ukrainy. 

Na dzień 22.09.2023 r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli posiada 2 oferty pracy 

(3 wolne miejsca pracy), na które może być skierowany obywatel Ukrainy na stanowiska: 

rozbiorowy mięsa wieprzowego, wykrawacz i monter mebli. 

Zwolnienia grupowe  

 W wyniku trwającego procesu restrukturyzacji firmy WOLA Sp. z o.o. 

zwolnieniem grupowym może zostać objętych 105 pracowników z różnych grup 

zawodowych. Na dzień 22.09.2023r. do Powiatowego Urzędu Pracy w Zduńskiej 

Woli wpłynęły informacje o zwolnieniu 51 pracowników w ramach zwolnień 

grupowych. Od dnia 01.07.2023r. zostały zarejestrowane 23 osoby, z którymi 

rozwiązano stosunek pracy z przyczyn niedotyczących pracownika. 

W dniu 18.09.2023 r. do PUP w Zduńskiej Woli wpłynęła informacja z firmy LS Poland 

Sp z o.o.  o zwolnieniu 2 osób w ramach zwolnień grupowych. 

DZIAŁANIA PROMOCYJNO-INFORMACYJNE 

 

Uroczystości i wydarzenia 

1 września 2023 r. 

Zarząd Powiatu Zduńskowolskiego uczestniczył w obchodach 84. rocznicy wybuchu II wojny 

światowej, zorganizowanych w Zduńskiej Woli. 

3 września 2023 r. 

Wydział Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu przygotował stoisko promocyjne, 

które wystawił podczas III Pikniku Ekologicznego pn. „Najbardziej EKO jest lokalnie”, 

zorganizowanym przez Miejski Dom Kultury w Zduńskiej Woli. Odwiedzający otrzymali od 

nas rośliny w doniczkach, gadżety, mapy turystyczne. Brali też udział w quizie ekologicznym. 

4 września 2023 r.  

Starosta Zduńskowolski Hanna Iwaniuk i Wicestarosta Zduńskowolski Wojciech Rychlik 

uczestniczyli w inauguracji roku szkolnego 2023/2024, w szkołach prowadzonych przez 

samorząd Powiatu Zduńskowolskiego. 

10 września 2023 r.  



Starosta Zduńskowolski Hanna Iwaniuk i Wicestarosta Zduńskowolski Wojciech Rychlik 

uczestniczyli w jubileuszu 50-lecia Gminy Zduńska Wola. 

13 września 2023 r. 

Wicestarosta Zduńskowolski Wojciech Rychlik, Etatowy Członek Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego Marcin Łabędzki i Członek Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego Tomasz 

Ziółkowski brali udział w jubileuszu 30-lecia działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej                                  

w Zduńskiej Woli oraz 5-lecia Stowarzyszenia „Tkalnia”. 

17 września 2023 r. 

Przewodniczący Rady Powiatu Zduńskowolskiego Piotr Warchlewski uczestniczył w 84 

rocznicy napaści ZSRR na Polskę i obchodach Światowego Dnia Sybiraka, które odbyły się                        

w Zduńskiej Woli. 

06 października  

odbędzie się VII Regionalne Forum Gospodarcze w Powiecie Zduńskowolskim w Filii 

Miejskiego Domu Kultury w Karsznicach. Tematem przewodnim tegorocznej edycji będzie: 

Transport i Logistyka oraz Partnerstwo Prywatno-Prawne. 

 

Udzielone Patronaty Honorowe Starosty Zduńskowolskiego 

8 września 2023 r. 

Opowieści czar – Święto Chorągwi Łódzkiej ZHP 2023, Zduńska Wola 

9 września 2023 r. 

Narodowe Czytanie 2023 „Nad Niemnem”, Zduńska Wola 

10 września 2023 r. 

Karsznice na starych fotografiach – wystawa plenerowa, Zduńska Wola Karsznice 

22-24 września 2023 r. 

XV Mistrzostwa Polski w Parakolarstwie Szosowym 

 

Punkt 17 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Radny Tomasz Filipowski podjął temat konieczności wykonania poszerzenia lub wykonania 

łuku w miejscowości Szadkowice. Poinformował, że Gmina i Miasto Szadek przejęła wiele 

dróg i ulic powiatowych. Inne gminy nie pomagają a dostają.  

Radny Andrzej Dutkiewicz zawnioskował o zwiększenie środków w roku 2024 na wsparcie 

klubów sportowych. Pieniędzy jest mało, sport upada.  

 

Punkt 18 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Radny Andrzej Dutkiewicz zgłosił bark oświetlenia na trasie S8 na odcinku, który należy do 

gminy Zduńska Wola.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że gmina Zduńska Wola podjęła decyzję, że 

między godz. 11.00 a 5.00 rano wyłącza oświetlenie. Wiąże się to z niedoborem środków w 



samorządach. Awarie są zgłaszane na bieżąco.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zapytał czy światło niebieskie jest dopuszczalne na 

reklamach.  

 

Punkt 19 

Sprawy różne. 

Radny Andrzej Dutkiewicz zwrócił uwagę braku udziału członka zarządu w obchodach w 

dniu 17 września.  

 

Starosta Hanna Iwanie wyjaśniła przyczynę nieobecności, przeprosiła za zaistniałą sytuację.  

 

Punkt 20 

Zakończenie LXVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

 

Posiedzenie zakończył Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski. 

  

Przewodniczący 

Rada Powiatu Zduńskowolskiego 

 

Piotr Warchlewski 


